
                    
 
 

Woerden, februari 2020 
 
concept 
 
Notulen van de algemene ledenvergadering van Fotoclub Iris van 24 
februari 2020 
 
Aanwezig: Paul Appelman, Ruud Biesbroek, Pieter Boere, Jos Brak (interim-voorzitter, 
penningmeester), Dick van Doorn, Oda van Groen, Stan Heijnen, Ad van Hulten, Peter-Paul 
Oostveen (aspirant-bestuurslid), Marrie Pauw, Gerda Postma, Hielke Postma, Reen 
Stevens, Hanneke Stoof (aspirant-penningmeester), Cobi van der Veen, Carla Vermeend, 
Cees van Vliet (1e secretaris), Els Wieringa (2e secretaris, notulist), Floris van Woudenberg. 
 
Afwezig met kennisgeving: Albertine Boere, Jos Didden, Wil Groot Bruinderink, Sjon 
Kieftenbeld, Lex Reichenfeld, Alieke van de Wetering, 
 
1. Opening 
Jos opent de vergadering om 20.00 uur en verwelkomt de aanwezige leden.  
  
2. Mededelingen en ingekomen stukken. 
Er zijn geen mededelingen. 
Er is een brief binnengekomen van Dick van Doorn n.a.v. de begroting 2020. Deze brief zal 
worden besproken bij agendapunt 5.  
 
3. Notulen ALV dd 18 februari 2019 
Bij punt 9, verkiezing nieuwe bestuursleden, ontbreekt in de tweede zin het woord ‘werk’. Dit 
wordt hersteld. Verder geen opmerkingen. De notulen worden vastgesteld. 
 
4. Algemeen jaarverslag 2019 
In de alinea over de leden zijn 3 regels weggevallen na de zin over de aspirant leden. Het 
betreft de vermelding van de vertrokken en nieuwe leden. Dit zal worden gecorrigeerd. 
Verder geen opmerkingen. Het jaarverslag wordt vastgesteld. 
 
5. Financieel jaaroverzicht 2019, begroting 2020 met toelichting 
Jos geeft uitleg over de taakverdeling: Jos begon het jaar als penningmeester, maar kreeg al 
snel de functie van interim-voorzitter erbij. Dit was veel. Hanneke was bereid financiële 
ondersteuning te leveren, een aanzienlijke verbetering. 
In 2019 waren er enkele financiële tegenvallers (zie verderop) en vielen de inkomsten tegen, 
waardoor er een negatief saldo ontstond. De begroting voor 2020 zoals toegezonden aan de 
leden is opgesteld vanuit de behoefte de schatkist te beschermen en bevat een aantal 
bezuinigingen (op Iristrofee, nieuwjaarsreceptie, activiteitencommissie en bestuurskosten) 
op de uitgaven zodat er niet ingeteerd wordt op het eigen vermogen. Uitgegaan wordt van 
een gelijkblijvende contributie. Mogelijkheden tot verhoging van de inkomsten zijn beperkt. 
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Dick heeft na inzage te hebben gehad vanuit zijn functie bij de kascontrole, maar op 
persoonlijke titel, hierover een brief naar het bestuur gestuurd. Deze brief wordt door Jos en 
Dick voorgedragen aan de leden.  
Het voorstel van Dick is om niet te bezuinigen, maar tegenvallers op te vangen vanuit de 
reserve. Er is voldoende kapitaal, dat nu bij de banken toch geen rente meer oplevert, en 
misschien valt het plaatje het komend jaar wel weer mee. Dick vraagt aan het bestuur wat de 
financiële visie is voor de toekomst van Iris. 
Jos legt uit dat het bestuur inmiddels naar aanleiding van deze brief al de begroting 
heroverwogen heeft, en een alternatieve begroting heeft opgesteld waarin niet wordt 
bezuinigd. Dit zou leiden tot een tekort op de begroting van € 530, vergeleken met een tekort 
van € 255 bij bezuinigen. Deze alternatieve begroting wordt uitgedeeld aan de leden, ten 
behoeve van de discussie en om een keuze te maken. 
Pieter: de reserves waren o.a. bedoeld voor vervanging van beamer en laptop. Die zijn 
inmiddels vervangen en de reserve is er nog: om deze volledig in stand te houden voor 
toekomstige noodgevallen lijkt niet nodig. 
Reen: er was een financiële tegenvaller door het faillissement van een van de bedrijven waar 
we foto’s in verhuur hadden. We zijn hierdoor 16 foto’s, passe-partouts en lijsten kwijt 
geraakt. Is echt alles uit de kast gehaald om te proberen de spullen terug te krijgen? 
Antwoord: ja, het maximale is hieraan gedaan. 
Verder zijn er geen vragen of onduidelijkheden over het overzicht en de begroting. 
 
Besloten wordt allereerst de kascommissie het woord te geven en dan terug te keren naar de 
discussie. 
 
6. Rapport van de kascontrole commissie 
Oda van Groen en Dick van Doorn hebben vastgesteld dat de kasstukken compleet en in 
overeenstemming met de werkelijkheid waren, en het saldo op de bankrekening in 
overeenstemming was met de kasstukken. Toelichting Dick: prima werk, het zag er netjes 
uit. Het voorstel om Jos en Hanneke decharge te verlenen wordt met applaus aangenomen. 
 
5a. Vervolg financiële discussie 
Dick geeft toelichting op zijn brief. Hij betwijfelt of bezuinigen wel de juiste reactie is op het 
tekort. Er is een ruim reservekapitaal met voldoende mogelijkheden om tegenvallers op te 
vangen. Zijn voorstel is om niet te bezuinigen, en het geld dat er is te gebruiken voor 
aantrekkelijke Iris-activiteiten, waarmee we nieuwe leden kunnen werven en de verhuur 
misschien aantrekt. 
Carla: zijn er alternatieve inkomstenbronnen? Zij stelt voor om met een brainstorm-groep na 
te denken te over de mogelijkheden om met onze fotografie en inzet van Irisleden inkomsten 
te genereren. 
Floris: waarom werd er juist op de genoemde posten bezuinigd? Antwoord: Omdat dat het 
meest realistisch leek. 
Hielke: afhankelijk van hoe je het verpakt is het tekort misschien minder groot. 
Hierna worden de 2 begrotingen in stemming gebracht: 

de oorspronkelijke met bezuinigingen en een kleiner tekort: 1 stem 
de alternatieve met een groter tekort: 17 stemmen 
blanco: 1 stem 

Hiermee is besloten dat de aanvankelijk voorgestelde bezuinigingen niet doorgaan. De 
tweede begroting wordt aangenomen. 
Tevens zal een financiële toekomstvisie worden uitgewerkt. 
 
7. Benoeming kascontrole commissie 2020 
Voor de volgende kascontrole worden opnieuw benoemd Dick van Doorn en Oda van Groen. 
Reserve: Floris van Woudenberg. 
 
 



8. Gang van zaken commissies 
a. Activiteiten Commissie: zie ook het jaarverslag 2019. 
Loopt goed. Een paar AC-leden (Albertine, Paul, Ruud misschien) vertrekken komend jaar 
en de andere AC-leden (Ed, Marrie, Hanneke) zijn goed ingewerkt. De AC is op zoek naar 
nieuwe leden. De houtskoolschets met een voorstel voor het volgende jaarprogramma is net 
klaar en wordt binnenkort door het bestuur besproken. 
Oda: worden de AC-avonden geëvalueerd voor de nieuwe plannen? Antwoord: ja. 
Dick: volgens de statuten blijft het bestuur verantwoordelijk voor de activiteiten. Hij verzoekt 
het bestuur actief voeling te houden en meer aandacht te geven aan de evaluatie. 
Ad: alleen de externe sprekers worden genoemd in het verslag. Hij mist een vermelding van 
de interne sprekers. Antwoord: klopt. Daarnaast zijn er activiteiten door leden en 
dieptegroepen georganiseerd, ook deze worden niet apart vermeld. 
b. Expositie commissie: Reen is eind 2019 gestopt met zijn werk voor de commissie. Gerda 
wilde op zoek naar een opvolger maar moest om persoonlijke redenen uit de commissie 
treden. Allebei nogmaals dank voor het verrichte werk. Nu is het aan het bestuur de 
vacatures in te vullen. Er hebben zich nog geen vrijwilligers gemeld, helaas.  
c. Verhuur commissie: Dammis vertrekt na de ALV uit de commissie. Hielke en Dick (eerst 
als ondersteuner, inmiddels als commissielid) gaan door. Nu wordt iemand gezocht om mee 
actief op zoek te gaan naar nieuwe bedrijven die foto’s zouden willen huren van Iris. Maar 
het valt niet mee, en de vraag is of deze manier van verhuur nog wel van deze tijd is. Met 
bestuur en commissie is gesproken over het aanboren van nieuwe mogelijkheden voor 
presentatie van Irisfoto’s bij bedrijven, dit is iets om verder uit te zoeken. Helaas zijn er ook 
nu geen spontane aanmeldingen voor deze commissie. Er wordt verder gezocht. 
d. Bondsfoto wedstrijd commissie (BFWC): loopt goed. Mede dankzij het werk van deze 
commissie heeft Iris een goed resultaat bereikt bij de wedstrijd van de afdeling Utrecht-’t 
Gooi. Samenstelling het komend jaar ongewijzigd: Jacqueline, Hielke en Alieke. 
e. Beheer materialen: Lex is een eind gevorderd met de inventarisatie en opschoning van de 
materialen die ter beschikking staan van Iris en de leden. Als dat klaar is komt de lijst op de 
website zodat het voor iedereen inzichtelijk is. 
f. Webmasters: Lidy en Jos zorgen voor een mooie en functionele website. De inhoud is hier 
en daar niet geheel actueel meer: daar gaan Lidy en Els zich binnenkort over buigen. 
g. Fotokarton: wordt naar behoefte geregeld door Dick. Loopt goed. 
  
9. Verkiezing nieuwe bestuursleden 
Cees gaat vertrekken uit het bestuur. Voorstel voor benoemingen: Jos als voorzitter (hij 
treedt dan af als penningmeester); Hanneke als penningmeester; Els als secretaris; Peter-
Paul als algemeen bestuurslid en 2e secretaris. 
Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. 
Er wordt schriftelijk gestemd, Oda en Stan tellen de stembiljetten van de 20 stemmers (1 
machtiging): 
    voor tegen blanco 
 voorzitter  17 1 2 
 penningmeester 19 0 1 

secretaris  18 1 1 
bestuurslid  19 0 1 

Cees wordt bedankt voor zijn vele en enthousiaste werk als secretaris. Hij trad in 2014 toe 
tot het bestuur. Zowel in 2018 als in 2019 had hij willen aftreden, maar heeft hij zich wegens 
gebrek aan bestuursleden bereid verklaard nog een jaar aan te blijven. Nu neemt hij echt 
afscheid van het bestuur, met een goede fles wijn en applaus. 
 
10. Reglement Iris Trofee 2020 
Het nieuwe reglement wordt aan de leden voorgelegd. Oda merkt op dat de zin van 
voorwaarde voor deelname punt 3 onduidelijk is. Deze wordt gewijzigd: ‘voor een Fotoclub 
Iris wedstrijd’ wordt vervangen door ‘een wedstrijd om de Iris-trofee’. Dick verzoekt om 
wijziging van voorwaarde voor deelname punt 11: een lid kan niet verplicht worden haar/zijn 



foto’s voor verhuur te laten gebruiken door de verhuurcommissie. De zin wordt gewijzigd in 
‘De ingezonden foto’s kunnen, inclusief het passe-partout, worden gebruikt voor de verhuur 
behalve portretfoto’s en andere foto’s waar personen herkenbaar (identificeerbaar) opstaan. 
Een lid wordt verzocht hiertoe zijn/haar foto’s beschikbaar te stellen, maar is dit niet 
verplicht.’ 
Na deze wijzigingen wordt het reglement voor de Iris trofee voor het jaar 2020 vastgesteld. 
 
11. Reglement Privacy 
Een jaar geleden is het nieuwe reglement privacy in werking getreden. Het gaat goed, maar 
er zijn artikelen die minder goed werkzaam blijken. Twee wijzigingen worden voorgesteld 
(verwezen wordt naar de geel gemarkeerde passages in bijlage 7 van deze ALV). Beide 
wijzigingen worden aangenomen. Andere op- of aanmerkingen zijn er niet. 
 
12. Mentoraat 2020 
Peter-Paul licht dit onderwerp toe. 
De Fotobond faciliteert mentoraats-cursussen voor fotoclubs. Eens per 3 jaar kan een 
dergelijk mentoraat worden aangevraagd. Voor een groep tussen 8 en 12 personen kan een 
mentor van de Fotobond worden aangewezen, voor 5 bijeenkomsten in een jaar tijd. De 
Fotobond draagt een deel van de kosten, de overige kosten komen ten laste van de 
deelnemers en eventueel de fotoclub. De belangstelling onder de nu aanwezigen wordt 
gepeild: er gaan de nodige handen de lucht in. Carla suggereert bij onvoldoende deelnemers 
vanuit Iris te zoeken naar een belendende fotoclub die hierin wil samenwerken. Oda meldt 
dat de vorige keer de mentor door het bestuur is bepaald. Men vindt het beter dat de keuze 
samen wordt gemaakt door de groepsleden en het bestuur. 
Ad meldt dat de locatie in het verleden wel eens uit de Iris-kas werd betaald. Hij verzoekt het 
bestuur er ook de komende keer geld voor beschikbaar te stellen. 
In het bulletin zal het mentoraat, met uitleg, ook aangekondigd worden.  
Het bestuur gaat zich buigen over de verdere uitwerking. 
 
13. Vaststellen datum ALV 2021 
Het voorstel is maandag 22 februari 2021. 
De voorgestelde datum wordt aangenomen. 
 
14. Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
 
15. Sluiting 
Na een levendige vergadering sluit de voorzitter om 21.58 uur de vergadering. 
 


